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Do závodu jsem se přihlásila pouze s obecným povědomím, co mě vlast-
ně čeká. Základní info jsem měla a tušila jsem, že zbytek pochytím cestou. 
A skutečně, v průběhu závodu a na vlastních chybách člověk nejlépe zjistí, co 
příště udělat jinak. 

Závodu jsem se zúčastnila, protože se mi celý koncept líbil a jak se říká 
"člověk lituje pouze promarněných příležitostí". 

Nejlepším zážitkem bylo rozhodně vystavení se diskomfortu. Myslím, že 
čas od času by to měl udělat každý. Žádná vlastní postel, žádných osm hodin 
spánku, karimatka, spacák a milionohvězdičkový hotel.  

Nejhorším zážitkem pro mě bylo, když jedno ráno padla rosa... a já se 
z kašle a rýmy léčila do konce závodu. 

Během RAIL tour jsem měla možnost navštívit místa, na která bych se 
sama nejspíše nevydala, a uvědomila jsem si, jak je tady v ČR vlastně moc pěk-
ně. A často ta parádní místa nejsou vůbec daleko od mého bydliště.  

A zpětně taky můžu říct, že navigátoři fakt nejsou k ničemu (jak jsem si 
myslela před začátkem závodu) a celý tenhle závod je skutečně především 
o strategii. Jo a nikdy se nenaučím někde nechat svoji milovanou krosnu! Při-
hlaste se a pochopíte, co poslední větou chtěl básník říct. Nebudete litovat.  

Závod určitě doporučuju! 


